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Vraag om uitleg van mevrouw Lotte Stoops aan mevrouw Elke Van den Brandt, collegevoorzitter 

bevoegd voor Begroting, Welzijn, Gezondheid, Gezin en Stedelijk beleid, en aan de heer Pascal 

Smet, collegelid bevoegd voor Cultuur, Jeugd, Sport en Gemeenschapscentra 

 

Onderwerp : Initiatief Offstage 
 
 
Beste collegevoorzitter Van den Brandt en beste collegelid Smet, 
 
Het initiatief OFFSTAGE dat samen met Bruzz kunstenaars hun hun kunst liet beleven, hen een 
publiek gaf en hen ook financieel verloonde vond plaats in december. 
 
Kan u ons vertellen hoe dit verlopen is? De samenwerking met Bruzz? Welke middelen vrij gemaakt 
dienden te worden vanuit welke allocaties?  
 
Ik heb het zelf op de voet opgevolgd en heb vele culturele ontdekkingen kunnen doen. Het was zelfs 
voor mij een openbaring. Ik zou zelf wel kunnen turven hoeveel kunstenaars een plekje hebben 
gekregen, hoeveel verschillende disciplines getoond werden en hoeveel diversiteit we konden zien 
en of het genderevenwicht gerespecteerd werd in de selectie, maar wil toch ook u vragen of deze 
keuze vanuit jullie mee gemotiveerd werd of dat Bruzz hier zijn verantwoordelijkheid in nam? 
 
Bent u bereid om hier een vervolg op te geven? 
 
2021 zal nog een zeer zwaar jaar worden voor vele kunstenaars en alle mogelijkheden die op een 
positieve manier voor schoonheid en troost kunnen zorgen, blijven welgekomen. 
 


